
SEKTIONSMÖTE 9/8 2108 
Närvarande: Annelie Knutsson, Ann-Catrin Andersson, Berith Dahlgren och Magnus Lestander. 

 
1.  Tröjor till cupen  
På grund av att det troligtvis  fattas tröjor till cupen och att vissa lag möter varandra så tog vi ett beslut 
att köpa in extra tröjor om så behövs till de yngsta lagen. Berit har även beställt fler matchtröjor i små 
storlekar. 

2. Föräldramöte med damjuniorerna 
Tisdag 14/8 kommer sektionen att ha föräldramöte med damjuniorerna på grund av spelarbristen i laget. 
Två nya spelare är aktuella till laget och kommer och provspelar på träningen den 14/8. Dessa är Petra 
Nilsson och Wilma Persson.  

3. SISU 
Annelie informerade om sin kontakt med SISU och hur dialogen gått kring en motivationsworkshop. 

4. Barackerna 
Magnus berättade att barackerna är flyttade, han kommer att kontakta kommunen till veckan om 
iordningställande av dom. 

5. Medlemsavgifter 
Ann-Catrin kommer att göra ett utskick till alla ledare om obetalda träningsavgifter. Annelie tar upp 
frågan om hur vi ska gå tillväga för att kunna fakturera obetalda avgifter och tar med sig frågan till 
styrelsemötet. 

6. Krock med träningstider 
Vi har fått signaler om att höstens innebandyträningar för damjuniorerna kolliderar med båda 
fotbollsträningarna varje vecka vilket är synd. Annelie tar med sig detta till huvudstyrelsemötet på 
söndag och ser om vi kan lösa detta på ett smidigt sätt. 

7. Inventering Coop 
Vi har inventering på Coop den 31/8 och vi skickar ut en förfrågan om detta till lagen efter att Magnus 
kontaktat Coop angående praktiska detaljer för dagen. Finns inget intresse hos fotbollen är innebandyn 
intresserad att ta det istället. 

 


